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Abstract (en)
[origin: CN105316815A] The invention relates to a roller stretching assembly of a workstation of a textile machine that processes staple fibers. The
roller stretching assembly is used for stretching at least one cluster-type staple fiber strand that enters the assembly in a conveying direction. The
roller stretching assembly has at least one stretching region, which is defined by a roller assembly at an entrance and a roller assembly at an exit,
wherein the roller assembly at the entrance includes a feeding roller and feeding cooperation roller that work together, and the roller assembly at the
exit includes a delivering roller and a delivering cooperation roller that work together. The roller stretching assembly includes an annular belt which is
wound around the feeding roller and a belt guide member spaced from the feeding roller in the conveying direction so as to be guided. The annular
belt is provided with at least one fastened fiber guide element that has at least part of elastic sections and that is fixed in position. During running of
the roller stretching assembly, the fiber guide element presses the staple fiber strand facing the section that extending between the feeding roller and
the belt guide member, and matches the contour of the annular belt on the at least part of the sections.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Walzenstreckanordnung (1) einer Arbeitsstelle einer stapelfaserverarbeitenden Textilmaschine, insbesondere einer
Spinnmaschine, einer ein Vorgarn herstellenden Maschine oder einer Strickmaschine, zum Verziehen wenigstens eines in einer Transportrichtung
(T) in die Walzenstreckanordnung (1) einlaufenden strangförmigen Stapelfaserverbands (3), wobei die Walzenstreckanordnung (1) zumindest
eine Verzugszone aufweist, die von einer einlaufseitigen Walzenanordnung (6) und einer auslaufseitigen (7) Walzenanordnung begrenzt ist,
wobei die einlaufseitige Walzenanordnung (6) eine Einlaufwalze (8) und eine mit dieser zusammenwirkende Einlaufgegenwalze (9) und die
auslaufseitige Walzenanordnung (7) eine Auslaufwalze (10) und eine mit dieser zusammenwirkende Auslaufgegenwalze (11) umfasst, und wobei
die Walzenstreckanordnung (1) ein Endlosriemchen (12) umfasst, das die Einlaufwalze (8) und eine von der Einlaufwalze (8) in Transportrichtung
(T) beabstandete Riemchenführung (19) umschlingt und hierdurch geführt ist. Erfindungsgemäß wird vorgeschlagen, dass dem Endlosriemchen (12)
zumindest ein ortsfest fixiertes Faserführungselement (13) zugeordnet ist, welches zumindest abschnittsweise elastisch ausgebildet ist, wobei das
Faserführungselement (13) den Stapelfaserverband (3) beim Betrieb der Walzenstreckanordnung (1) gegen einen zwischen der Einlaufwalze (8)
und der Riemchenführung (19) verlaufenden Abschnitt des Endlosriemchens (12) drückt und sich hierbei zumindest abschnittsweise der Kontur des
Endlosriemchens (12) anpasst.
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